

# 5D PHU QUOC GETAWAY

## FUN, RELAXATION & ISLAND DISCOVERY TOUR

**Highlights:** TOUR CODE: VPQC05

Pineapple Island cable car: Set a record as the longest 3-wire cable car across the sea in the world.

Snorkeling at Gam Ghi Isle.

Sea food dinner near the beach , enjoy the fresh sea air with a special seafood meal of Phu Quoc Island.

Free 1/2 grilled lobster with cheese for group from 20 pax up (per pax).

Free Kiss Bridge ticket at Sunset town- with inspiration from the love story Nguu Lang Chuc Nu combining Vietnamese culture and the painting The Creation Of Adam.

Free Sup & Flycam Shooting at May Rut Isle

-VinWonder Theme Park  
-Safari  
-Grand World

### Special Inclusions

-Salt Coffee

-Bun Quay (vermicelli noodle , fish cake / Squid ,Shrimp)

-Tim Sun



### Day 1 PHU QUOC ARRIVAL (D)

Upon arrival in the airport, meet up our guide and transfer to visit:

- **Ho Quoc Pagoda** is considered a paradise on Phu Quoc Island. With its beautiful scenery, this is a spiritual tourist destination chosen by many tourists to visit and worship.

- **Dinh Cau** is an ancient temple with rudimentary architecture, the current one was built a few years ago

- Phu Quoc fish sauce factory with traditional brewing has a history of more than 200 years of development in Phu Quoc

- **Pepper garden** with straight, green, and famous pepper stings

- Visit **Duong Dong night market**

Dinner at local restaurant

**Accommodation : Ocean Pearl or Wyndham Garden Or similar 4\***

### Day 2 PHU QUOC ISLAND TOUR-SUN WORLD HOM THOM NATURE PARK-SUNSET TOWN (B/L/D)

Morning, you will be picked up at your hotel then transfer to An Thoi port where you will take a boat tour around the isles. Upon arrival, experience one in two

options of snorkeling to continue this interesting journey. You can stop at **Finger Isle, Gham Ghi Isle** ( the best isle for wild coral snorkeling) and **May Rut Isle** ( beautiful isle to check in and take free sup and flycam shooting). Spend time immersing yourself into nature while free diving as well as camping before heading back to the boat.

**Snorking : included diving goggles and guide escort (Snorkeling suit not included, you can wear your own swimsuit)**

And then transfer by boat to **Sun World Pineapple Island Nature Park**. You will have experience visit Aquatopia Water Park & Nature Park , enjoy buffet lunch , relax on the beach. Back to cable car to visit Dia Trung Hai Area and Kiss Brige - Located in the Southern Phu Quoc ecosystem, in the center of Sunset Town, **Kiss Bridge** is a project designed in 2 years based on the terrain and soil characteristics of the land.

Enjoy special Sea Food Dinner at restaurant

(Note: FOC 1/2 Grilled Lobster with Cheese for group from 20 pax up)

**Accommodation : Ocean Pearl or Wyndham Garden Or similar 4\***



**Day 3 SAFARI + GRAND WORLD**

**(B/L/D)**

Today we will spend your time at Vinpearl Complex with below activities

**\*Safari Zoo Tour** : It is considered the common home of thousands of individuals. Among them, there are many rare animal species around the world such as: Arabian scimitar oryx, cranes, black-necked white swans... Animals here live together happily, raised in good conditions. according to international standards.

**(Ticket & Bus around Zoo included , electric car excluded)**

**Accommodation : Ocean Pearl or Wyndham Garden Or similar 4\***



**Day 4 FULL DAY VINWONDER THEME PARK**

**(B/L/D)**

Breakfast at hotel and spend full day tour at Vinwonder:

\* Vinwonders: Entertainment World Vinwonders Phu Quoc which is like a "Disneyland HONG KONG" with hundreds of indoor and outdoor games for all ages:

Explore the ancient world with a roller coaster

- Water Park – Convergence of adventure games, full of challenges, fun and unique family games area.

- Water music stage and outdoor performance with a capacity of up to 3,000 seats.

- Immerse yourself in the vast ocean world with thousands of different sea creatures and a unique mermaid show

In each area, there will be interesting and entertaining activities suitable for all ages.

**Accommodation: Ocean Pearl or Wyndham Garden Or similar 4\***

**Day 5 DEPARTURE BACK SINGAPORE**

**(B)**

After breakfast, free & easy till transfer to airport.



REMARKS

1. English Speaking Guide & Driver service fee USD5 per person per day (Below 10 persons Tipping will be USD6 per person per day)
2. In the event of local religious festivals, unforeseen circumstances and /or bad weather conditions, the sequence of the itinerary may be changed or alternative sites substituted in without prior notice and/or at short notice in order to ensure a smoother journey and tour.
3. In the event of any flight delay or cancellation, customers will have to bear their own expenses for accommodation etc.
4. All hotel rating is based on local standards. In the event that accommodation in the stated hotel is unavailable, it will be replaced by another hotel of similar standards.
5. The sequence of the itinerary is subject to change without prior notice.
6. Room types are based on a run of the house and allocated by the respective hotel. We will not be responsible for the difference in the room allocated. Triple rooms are based on a Twin room plus one roll-in foldable bed.
7. All bookings will be subject to terms and conditions as stipulated in the brochure & Booking Form
8. Tours are conducted in English speaking. Mandarin-speaking guide only for groups of more than 10 persons.
9. During major events, accommodation may not be in the city mentioned.
10. Flight timing is subject to change with or without prior notice.
11. In the event of discrepancies between English and Chinese itineraries, please refer to the English itinerary.
12. We will not take any responsibility for the risk of any activity that status in our itinerary. Hence, we recommend you to buy travel insurance for your travel to ensure coverage.

# 5天富国岛度假之旅

充满乐趣、放松身心的岛屿探索之旅

## 行程亮点

TOUR CODE: VPQC05

菠萝岛缆车：创下世界最长三线跨海缆车纪录。

甘吉岛浮潜。

海滩附近享用海鲜晚餐，呼吸新鲜海风，享用富国岛特色海鲜大餐。

20人以上团体可免费享用半只芝士烤龙虾（每人）。

日落小镇免费赠送吻桥门票——灵感源自爱情故事《五郎楚努》，融合了越南文化和绘画《创造亚当》。

梅鲁岛免费提供Sup和Flycam拍摄。

VinWonders 主题乐园

野生动物园 (Safari)

大世界 (Grand World)

## 独家包含

\* 咸咖啡

\* 搅拌粉 (米粉搭配鱼饼 / 鱿鱼 / 虾)

\* 点心



### 第一天 抵达富国岛 - 半日游 (晚餐)

抵达机场后，与导游会合，前往以下景点：

- 护国寺是富国岛上的世外桃源。这里风景秀丽，是众多游客前往朝拜的圣地。
- 廷丘寺是一座建筑简陋的古庙，目前的寺庙建于几年前。
- 富国鱼露厂采用传统酿造工艺，在富国岛拥有超过200年的发展历史。
- 胡椒园，种植着直立、绿色和著名的胡椒刺。
- 参观阳东夜市。在当地餐厅享用晚餐。

**住宿：海洋明珠酒店 (Ocean Pearl)、温德姆花园酒店 (Wyndham Garden) 或同级四星酒店**

### 第二天 富国岛之旅 - 太阳世界 Hon Thom 自然公园 - 日落镇 (早/午/晚餐)

早上，我们将前往酒店接您，然后送您前往安泰港，在那里您将乘船游览岛屿。抵达后，您可以选择两种浮潜方式之一，继续这趟有趣的旅程。您可以在五指岛 (Finger Isle)、甘吉岛 (Gham Ghi Isle，最适合野生珊瑚浮潜) 和梅鲁岛 (May Rut Isle，美丽的岛屿，可办理入住手续并免费使用浮潜桨和飞行摄影机)。返回船上之前，您可以自由潜水，享受自然风光，还可以露营。



☎ 6587 0058 / 6533 2198 📞 8856 5111 ✉ ask@travel21.com.sg

Main Office: 101 Upper Cross Street, B1-12 | 17A, People's Park Centre, Singapore 058357

Branch Office: 1 Park Road, #02-04, People's Park Complex, Singapore 059108

(TA01114)



浮潜：包含潜水镜和导游陪同（浮潜服不包含在内，您可以穿着自带的泳衣）

住宿：海洋明珠酒店 (Ocean Pearl)、温德姆花园酒店 (Wyndham Garden) 或同级四星酒店



### 第三天 野生动物园 + 大世界 (早/午/晚餐)

今天我们将在珍珠岛综合体 (Vinpearl Complex) 进行以下活动

\* **野生动物园之旅**：这里是成千上万动物的共同家园。其中，有许多世界珍稀动物，例如：阿拉伯弯角羚羊、鹤、黑颈白天鹅.....这里的动物们快乐地生活在一起，并在符合国际标准的良好环境中饲养。  
(包含动物园门票和巴士，不含电动车)

住宿：海洋明珠酒店 (Ocean Pearl)、温德姆花园酒店 (Wyndham Garden) 或同级四星酒店



### 第四天 VINWONDER主题公园全天游 (早/午/晚)

酒店早餐后，前往Vinwonder主题公园进行全天游玩：

\***Vinwonders**：富国岛Vinwonders主题公园，宛如“香港迪士尼乐园”，拥有数百个适合所有年龄段的室内外游戏：

- 水上乐园 - 汇集各种冒险游戏，充满挑战，趣味十足，是独一无二的家庭游戏区。
- 水上音乐舞台和户外表演，可容纳3000人。
- 沉浸在浩瀚的海洋世界中，与成千上万种不同的海洋生物互动，欣赏独特的美人鱼表演。每个区域都将举办适合所有年龄段的趣味活动。

住宿：海洋明珠酒店 (Ocean Pearl)、温德姆花园酒店 (Wyndham Garden) 或同级四星酒店

### 第五天 富国岛 - 新加坡 (早)

早餐后，告别美丽的越南，前往机场搭乘航班返回新加坡。



备注：

1. 英文讲解导游和司机服务费每人每天USD5 (团体少于10, 小费每人每天USD6)
2. 行程次序或会因宗教活动、未曾预见的气候状况有所更改，如有任何改动，恕不另行通知。
3. 如遇不可预计的气候问题造成航班延误或取消，客人需自己承担因航班延误/取消而产生的所有而外费用。
4. 所有的酒店评级均以当地为标准。如遇当地酒店客满等因素，将以同等级的酒店取代。
5. 当地旅行社有权视当地的情况更改行程次序，酒店住宿或膳食。
6. 房型是根据酒店的分配。本公司不负责所分配到的房型差异。任何叁人房都以折叠式加床为标准。
7. 所有订单都以旅游行程宣传册的附带条件和条款为标准。
8. 旅程都以英语讲解，10人以上团队免费安排华语讲解导游。
9. 重大活动期间，住宿地点可能无法在上述城市内。
10. 所有航班如有更改，恕不另行通知。
11. 若中英文行程版本出现不符之处，将以英文版本为依据
12. 本公司将不承担任何有危险性质活动的责任及风险。因此，本公司旅建议您购买旅游保险，为您的旅游做个保障。